

Local athletes' transportation final arrangement 本地運動員交通最終安排

13 October 2012 (Saturday) - Day I 2012 年 10 月 13 日(星期六) - 第一天賽事

Pick up point	Pick up time	Tentative Return time
上車地點	上車時間	暫定回程時間
City Hall, Central 中環大會堂	0600	1330
Kowloon Tong KCR station	0625	1330
九龍塘火車站	0625	

14 October 2012 (Sunday)- Day II 2012 年 10 月 14 日(星期日) - 第二天賽事

Pick up point	Olympic	Sprint	Tentative Return time
上車地點	Distance	Distance	暫定回程時間
	奧運距離	半奧運距離	
City Hall, Central 中環大會堂	0345	0615	1330
Kowloon Tong KCR station	0400	0630	1330
九龍塘火車站	0400		
Pai Tau Village, Shatin 沙田	0415	0645	1330
排頭村			

Due to the insufficient number of athletes taking the ferry service on 14 October from Discovery Bay to the Disney Pier, we regret to inform on the cancellation of the ferry service on 14 October. Athletes at Discovery Bay could gather at the Shum Shui Kok Drive at 04:40am. We will arrange a motorbike official to escort you to cycle into the Disneyland Resort Area. We apologize for any inconvenience caused. Thank you for your kind attention.

由於選用 2012 年 10 月 14 日(星期日)愉景灣渡輪服務往返迪士尼碼頭的運動員人數不足,我們很遺憾地通知 2012 年 10 月 14 日(星期日)愉景灣渡輪取消。愉景灣的運動員可於 2012 年 10 月 14 日(星期日),上午 4:40 分聚集在深水角徑。我們會安排電單車護送你至迪士尼樂園度假區。對於取消而引致之不便,特此再次致歉.

Remarks:

- The above schedule is subject to change when necessary 若有需要,賽會有權修改以上交通時間表
- The return pick up point (for Central, Kowloon Tong and Shatin) is located at Disneyland Coach Park, official transport will only depart race site after prize presentation finis. 回程交通(往中環、九龍塘及沙田)的上車地點設於迪士尼旅遊巴士停車場上落區),頒獎禮完成後離開